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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia predsedníctva Zväzu slovenského kolieskového korčuľovania (ZSKK) 
dňa 19.1.2025 

Prítomní: 
Členovia predsedníctva: Štefan Pjontek, Vojtech Keselý, Marián Miškovič,  
Ospravedlnení členovia predsedníctva: Ľuboš Karšay, Lenka Keselá 
Prizvaná: Beáta Keselá – zapisovateľka 
 
 
Originál prezenčnej listiny s podpismi tvorí prílohu tejto zápisnice a je uložený na 
sekretariáte zväzu. 
Predložené písomné materiály tvoria prílohy tejto zápisnice. 
Dátum: 19.1.2025 
Čas zasadnutia: 14:00 – 16:00 hod. 
Miesto : TK Lokomotíva Bratislava, Žabotova  5, 811 05 Bratislava 
 
Program : 
1. Otvorenie 
2. Návrh rozpočtu na rok 2025 
3. Termínové listiny jednotlivých sekcii na rok 2025  
4. Investičné plány zväzu na rok 2025 
5.       Prijatie nového člena zväzu – Skateline, škola inline slalomu 
6.       Vypracovanie smernice na VO zväzu 
7.       Rôzne 
8.       Diskusia 
9. Záver 
 
1. Otvorenie 
Rokovanie predsedníctva zahájil predseda ZSKK Štefan Pjontek. Privítal prítomných 
a dal hlasovať o programe rokovanie podľa pozvánky. 
Všetci prítomní členovia predsedníctva hlasovali za program podľa pozvánky. 
 
2. Návrh rozpočtu na rok 2025 
Pán Pjontek predložil návrh rozpočtu na rok 2025, ktorý bol zaslaný spolu 
s pozvánkou predsedom sekcií. Predseda sekcie skateboard p. Juraj Tury požiadal 
o navýšenie rozpočtu pre sekciu skateboard, rovnako aj p. Marián Miškovič požiadal 
o navýšenie rozpočtu sekcie inline speed. 
Prítomní členovia predsedníctva sa dohodli na úprave rozpočtu podľa nasledujúcej 
tabuľky: 
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Účel Suma v EUR 

Zväz prevádzka 29265 

Skateboard 17061 

Inline hokej 82000 

Inline speed 35744 

Inline alpin 53700 

Spolu 217770 
 
 
 
Uznesenie 1/01/2025 
 
Predsedníctvo ZSKK schvaľuje návrh rozpočtu tak, že z celkovej sumy príspevku 
uznanému športu  217770 EUR bude určené na prevádzku zväzu 29265 EUR, pre 
sekciu skateboard 17061 EUR, pre sekciu inline hokej 82000 EUR, pre sekciu inline 
speed 35744 EUR a pre sekciu inline alpin 53700 EUR. 
 
 
Hlasovanie : za: 4 , proti: 0  , zdržal sa: 0 
Uznesenie schválené. 
 
Ďalej predseda zväzu upozornil, že je potrebné, aby kluby vyúčtovania príspevku na 
mládež do 23 rokov doručili do 15.11.2025. Kluby, ktoré v roku 2024 nesplnili 
povinnosť vyúčtovať príspevok v termíne podľa zmluvy budú mať v tomto roku 
zmluvu len na refundáciu prostriedkov na základe dokladov. Pri vyúčtovaní je 
potrebné v prípade prenájmu priestorov vždy uviesť aj mená športovcov, ktorí sa 
zúčastnili tréningu.  
Pri vyúčtovaní pretekov je potrebné prikladať propozície a výsledkové listiny. 
K dosiahnutiu lepších výsledkov zväzu je žiadúce, aby sa na medzinárodných 
pretekoch zúčastňovalo viac pretekárov z jednotlivých sekcií. 
 
3. Termínové listiny jednotlivých sekcií na rok 2025 
Prítomní predsedovia sekcií informovali o časových harmonogramoch pretekov 
v roku 2025. Sekcie majú plánované MS a ME. 
Pán Pjontek informoval prítomných, že sa snaží o zorganizovanie ME inline hokeja 
na Slovensku, ale zatiaľ nie je takéto podujatie odsúhlasené. 
Ak by sa pretekári nových športov zaradení do sekcií zúčastnili na medzinárodných 
pretekoch, je potrebné rozhodnúť o ich financovaní. 
Pán Miškovič informoval, že už má dohodnutý termín Majstrovstiev Slovenska inline 
speed na cestnom okruhu na 11.5.2025, aby sa mohli zúčastniť aj zahraniční 
pretekári. 
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4. Investičné plány zväzu na rok 2025 
a/ Pán Miškovič informoval o situácii s projektom Športová zóna s korčuliarskym 
oválom  v Trnovci nad Váhom v rámci jarnej výzvy Fondu na podporu športu. 
Predseda zväzu dal hlasovať o podpore tohto projektu. 
 
Uznesenie 2/01/2025 
 
Predsedníctvo ZSKK vyjadruje podporu projektu Športová zóna s korčuliarskym 
oválom v Trnovci nad Váhom. 
 
Hlasovanie : za: 4 , proti: 0  , zdržal sa: 0 
Uznesenie schválené. 
 
b/ Pán Pjontek informoval o zámere zväzu prihlásiť sa do ďalšej výzvy s projektom 
vybudovania inline plôch na hokej. Výzva bude na sumu 100000 EUR a z tejto sumy 
je možné vybudovať 2 plochy, podľa podmienok výzvy na jednom mieste. 
Podmienkou prihlásenia projektu do výzvy je dlhodobý prenájom vhodnej plochy, čo 
zatiaľ nie je zabezpečené. 
c/ Projekt na vybudovanie inline oválu v Košiciach je v pláne na prihlásenie do 
jesennej výzvy. 
d/ V prípade, že niekto sa obráti na zväz so zámerom vybudovať skatepark, 
predseda sekcie skateboardu Juraj Tury je ochotný tieto zámery konzultovať resp. 
usmerniť. 
 
 
5. Prijatie nového člena zväzu – Skateline, škola inline slalomu 
Občianske združenie – športový klub Skateline, škola inline slalomu, IČO 56430876,  
doručilo prihlášku do Zväzu slovenského kolieskového korčuľovania spolu 
s potrebnými prílohami. Občianske združenie je zapísané v registri mimovládnych 
neziskových organizácií pod registračným číslom VVS/1-900/90-70360.  
Predseda zväzu dal hlasovať o prijatí Skateline, škola inline slalomu za člena ZSKK 
do sekcie inline speed. 
 
Uznesenie 3/01/2025 
 
Predsedníctvo ZSKK schvaľuje prijatie športového klubu Skateline, škola inline 
slalomu, IČO 56430876, za člena ZSKK. 
 
Hlasovanie : za: 4 , proti: 0  , zdržal sa: 0 
Uznesenie schválené. 
 
6. Vypracovanie smernice na VO zväzu 
Z dôvodu plánovaných investícií je potrebné vypracovať Smernicu ZSKK o verejnom 
obstarávaní. Vypracovanie smernice zabezpečí predseda zväzu do termínu konania 
konferencie ZSKK. 
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7. Rôzne 
- Pán Pjontek informoval o plánovanom termíne konferencie zväzu, ktorá sa bude 
konať 1.3.2025 o 11:00 hod. v Banskej Bystrici. V prípade, že sa štatutárni 
zástupcovia klubov nemôžu zúčastniť na konferencii, je potrebné, aby splnomocnili 
svojich zástupcov písomne s úradne osvedčeným podpisom. 
- Predseda zväzu informoval, že vyúčtovania príspevku na mládež do 23 rokov sa 
budú vyúčtovávať do 15.11.2025. 
- Pán Pjontek opäť pripomenul predsedom sekcií, že je potrebné, aby po podujatiach 
vypracovali správu o účasti a poslali ju na mailové adresy: sport@tasr.sk , 
spo@sita.sk , sport@sportpress.sk . 
- Pán Miškovič požiadal o zasielanie zápisníc z predsedníctva predsedom sekcií. 
- Pán Pjontek informoval, že vo zväze je klub, ktorý nezaplatil členské poplatky. 
Podľa platných pravidiel je potrebné klub vyzvať na úhradu a ak ani po výzve nebude 
členský poplatok uhradený, je možné klub vylúčiť zo ZSKK a členovia klubu -
športovci môžu prestúpiť do iného klubu. Nezaplatenie členského príspevku je 
dôvodom na pozastavenie členstva v ZSKK. 
 
8. Diskusia 
Predseda zväzu informoval, že chce zviditeľniť činnosť zväzu aj formou platených 
článkov v novinách.  
Na Bratislavských mestských dňoch plánuje zväz prezentáciu inline športov. 
 
9. Záver 
Predseda zväzu poďakoval prítomným členom predsedníctva za účasť a rokovanie 
ukončil. 
 
 
Zapísala: Beáta Keselá 
V Bratislave 19.1.2025 
                                                           

           

                                                                        ...............................            
                                                                            Štefan Pjontek 
                                                                           predseda ZSKK 
    
 
 
Prílohy: 1. Prezenčná listina 
              2. Pozvánka 





ZVÄZ SLOVENSKÉHO KOLIESKOVÉHO KORČUĽOVANIA 

Trnavská 3273/37, 831 04 Bratislava, IČO: 42132690, e-mail: president@slovakskate.sk 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
P O Z V Á N K A 

Pozývame  Vás na Predsedníctvo 

Národného športového Zväzu slovenského kolieskového korčuľovania (ZSKK) 

dňa 19.01.2025 o 14,00 h. 

v TK Lokomotíva Bratislava, Žabotova  5, 811 05 Bratislava 

 

Návrh programu: 

 

1. Otvorenie 

2. Návrh rozpočtu na rok 2025 

3. Termínové listiny jednotlivých sekcii na rok 2025  

4. Investičné plány zväzu na rok 2025 

5.  Prijatie nového člena zväzu – Skateline, škola inline slalomu 

6. Vypracovanie smernice na VO zväzu 

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Záver  

 

 

 

 

Dátum: 17.01.2025       Štefan Pjontek  

predseda ZSKK 

 

 

 

 

 

 


